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Protokół Nr XXVII/2020
z XXVII zdalnej sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odby4a się w dniu 30 grudnia 2020 r. w godzinach od 10:00 do 12:12

Prowadzący obrady - Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Lesinski, który
obrady sesji prowadził z sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w Sępólnie
Krajeńskim ul. T. Kościuszki 11.

Ad. 1 0twarcie sesji

Otwarcia zdalnej XXVII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonał Pan
Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej.

Przewodniczący RM poinformował, że 27 grudnia br. po ciężkiej walce z
koronawirusem COVID-19 zmarła Śp. Danuta Wańke była radna Rady Miejskiej,
która pełniła funkcję radnej przez trzy kadencje tj. od 2006-2018 roku. Wszyscy
biorących udział w zdalnej sesji minutą ciszy oddali hołd zmarłej.

Następnie Przewodniczący RM poinformowal, że sesja jest utrwalona za pomocą
urządzeń rejestrujących obraz i dżwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w Biuletynie
Inforrriacji Publicznej i na stronie internetowej grniny oraz w inny sposób zwyczajowo
przyjety.

Nadmienil że sesja Rady Miejskiej została zwołana i odbywa się w trybie zdalnym
zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych
chorób zakażnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. Przywołany przepis
pozwala na prowadzenie obrad sesji, podejmowania rozstrzygnięć, w tym uchwał z
wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość - zdalny tryb
obradowania.

Przewodniczący RM przywitał wszystkich radnych Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim oraz:
-Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
-Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
-Pana Dariusza Wojtanię Sekretarza Gminy,
-Panią Dagmarę Fabiszak Radcę Prawną Urzędu Miejskiego
-oraz wszystkich uczestniczących i oglądających w mediach.

Lista'obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządóvv Osiedli Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

a} stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM poinformował, że w związku z tym, że sesja odbywa się w trybie
zdalnym obecność radnych będzie sprawdzona poprzez wyczytywanie nazwisk
wszystkich radnych, którzy po wywołaniu potwierdzą swoją obecność.
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Przewodniczący RM stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 14 co stanowi
quorum, przy którym Rada Miejska w Sępólnie Krajeńskim może obradować
i podejmować prawomocne uchwały.

Lista radnych RM biorących udział w sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Nieobecny radny RM Antoni Dolny, który usprawiedliwił swoją nieobecność.
Usprawiedliwienie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji, został zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej, w
związku z tym wskazał, że nie będzie odczytywać go podczas sesji.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś chciałby złożyć wniosek w sprawie
zmiany porządku obrad. W związku z tym, że nikt nie złożył wniosku o zmianę
porządku obrad, poinformowa?ł, że Rada Miejska będzie obradowała według
przygotowanego porządku obrad.

Porządek obrad

1. Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z dzialalności w okresie między
sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjarni.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

6. Wolne wnioski i informacje.

7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok.

8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021
rok:

a) Komisji Rewizyjnej,
b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
c) Komisji Budżetu i Handlu,
d) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego,
e) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,
f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,
g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej.

9. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Sępólno Krajeńskie i Budżet Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2021 rok:
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a') przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólno Krajeńskie,

b) uchwała Nr 15/WPF/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2020r. w sprawie opinii o
projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie,

c) opinia Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot.
projektu uchwały Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie,

d) dyskusja,

e) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Kraj eńskie,

f) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2021 rok,

g) uchwała Nr 15/P/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2020 r. w sprawie opinii o
projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 rok,

h) uchwała Nr 13/Dpr/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2020 r. w sprawie opinii o
możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie
uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 rok,

i) opinia Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot.
projektu uchwały Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie uchwalenia
budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 r.

j) opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału w Sępólnie
Krajeńskim w sprawie projektu budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021
rok,

k) dyskusja,

1) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie
na 2021 rok.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2020 rok,

b) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa
oraz wyznaczenia inkasentów,

c) wyróżnień i nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe,
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d) uchwalenia ,,Wieloletniego planu rozwo5u i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024",

e) przyjęcia ,,Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy
Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2027",

f) zaliczenia dróg do kategorii dróg grninnych,

g) zasad i trybu wynajmowania lokali u$tkowych stanowiących własność
Gminy Sępólno Krajeńskie,

h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i przechodu przez
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Sępólno Krajeńskie dz. nr 9 /22
obręb Sikorz,

i) wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowa?nia wieczystego gruntów
niezabudowanych położonych w Sępólnie Krajeńskim, Kawlach oraz
Sikorzu stanowiących własność Gminy Sępólno Krajeńskie,

j) wyraźenia zgody na zawarcie umowy u$czenia nieruchomości gruntowej
na okres 10 lat w Dziechowie,

k) przyjęcia ,,Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię
elektryczną i paliwa gazowe dla grniny Sępólno Krajeńskie na lata 2020-
2035".

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady
o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

12. Odpowiedzi na wolne wnioski.

13. Zakończenie sesji.

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnym za pomocą poczty elektronicznej. Zapytał radnych o
ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w zwia7,ku z powyższym Przewodniczący RM zar,ządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Radni RM po alfabetycznyrn wyczytaniu nazwisk przez Przewodniczącego RM
opowiedzieli się, czy są ,,za", ,,przeci'w" czy ,,wstrzymują się" od głosu.

Protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym został przyjęty następującymi głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych

W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3 Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej

Przewodniczący RM poinformowal, iż Pan Burmistrz Sępólna Krajeńskiego zło;:ł
sprawozdanie z działalności w okresie między sesjarni na jego ręce. Zostało ono
przesłane radnym za pośrednictwem poczty elektronicznej, będzie ono stanowiło
załącznik do protokołu, dlatego nie będzie czytane.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do sprawozdania.

Głos zabrał radny RM Zdzisław Szwarc, który w nawiązaniu do spotkania, które
odbyło się 9 grudnia w Bydgoszczy w sprawie obwodnicy Sępólna i Kamienia zapytał,
czy są jakieś nowe ustalenia w sprawie jej budowy.

Głos zabrała radna RM Anna Miczko, która zapytała w sprawie złożonego po raz drugi
wniosku do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego na budowę przedszkola, czy kwota
została obniżona do 7, czy nadal jest 10 milionów.

Następnie radna RM Anna Miczko poprosiła o dokładną kwotę na jaką opiewa oferta
na odbiór odpadów, bo w informacji napisane jest na około 4 miliony zł.

Głos 2:abrał radny RM Zdzisław Grzeca, który również zwrócił się z prośbą o szerszą
wypowiedż na temat spotkania dotyczącego obwodnicy. Wskazai że powinno to być
wyjaśnione, bo obwodnica już od lat czeka na rozpoczęcie. Przypomniał, że
obiecywano, że w tym roku będą opracowania.

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który poinformował, że ostatnie
spotkanie dotyczące obwodnicy Sępólna i Karnienia Krajeńskiego odbyło się u
Wojewody z udziałem Ministra Schreibera, podczas którego poruszono temat
złożenia wniosku na przedszkole do drugiego konkursu z Funduszu Inwestycji
Lokalnych oraz sprawę obwodnicy. Nadmienił, że w wyniku tego spotkania doszło do
zaproszenia i spotkania na sesji Rady Powiatu z przedstawicielarni Generalnej
Dyrekcji Dróg i Autostrad w Bydgoszczy, którzy informowali jaki jest stan
zaawansowania prac. Wyjaśnił, że temat ten szeroko publikował Powiat na swoich
stronach internetowych, natomiast z bezpośrednich informacji wiadomo, że sprawa
jest procedowana, jeżeli chodzi o wydanie decyzji środowiskowej. Gmina Sępólno
Krajeńskie została poproszona przez Generalną Dyrekcję o podanie jeszcze jednego
pisma popierającego wariant wybrany ju;r, w Warszawie na Zespole Oceny Projektów
Inwestycyjnych i jest to wariant o długości 6 km od Piaseczna do skrzyżowania na
Bydgoszcz- Jastrzębiec. Wskazał, że chodzi o fragment, który przebiega przez Dolinę
Rzeki Sępolenki. Przypomniał, że była podejmowana uchwała o możliwości
naruszenia u.$tku ekologicznego w części około 20 arów, poniewa?ż trasa obwodnicy
haczy o ten odcinek. Zostało to skonsultowane z zarządcą tych terenów, czyli
Nadleśnictwem Runowo, które wyraziło pozytywną zgodę na to, że ten u$tek może
być naruszony. Doda?ł, że Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska w Bydgoszczy
prosiła o uzupełnienie materiałów, które zostaly już przedłożone przez Gminę tj.
raport oddziaływania na środowisko w tym zakresie. Na sesji powiatowej
przedstawiciel Dyrekcji informował jaki jest stan prac. Po uzupełnieniu tych
wszystkich materiałów i rozpatrzeniu przez Dyrekcję, powinna być wydana decyzja
środowiskowa, a po jej uzyskaniu Generalna Dyrekcja ogłosi przetarg na zaprojektuj
i wybuduj i po wyłonieniu wykonawcy, liczą że do końca 2025 roku, powinna być
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inwestycja zrealizowana. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego stwierdził, że na dzisiaj
jesteśmy o krok od uzyskania decyzji środowiskowej, która umożliwi już fizyczną
realizację. Nadmienił, że z sugestii Generalnej Dyrekcji wynika, że nie będą chcieli
rozbijać tego zadania na dwa etapy, czyli zaprojektowania, a póżniej przetarg i
wyłonienie wykonawcy, tylko od razu jeden przetarg na zaprojektuj i wybuduj.
Wspomnial, że czas realizacji sarnej budowy przewidują 2 lata. Generalna Dyrekcja
uważa, że w przyszłym roku decyzję środowiskową otrzyma i będzie mogła rozpocząć
przetarg na wyłonienie projektanta i wykonawcę jednocześnie tego zadania.
Burmistrz podkreślił, że z naszej strony juź nic uczynić nie możemy, a na spotkaniu
poproszono Pana Wojewodę i Pana Ministra o interwencję i lobbowanie za jak
najszybszym uruchomieniem tej inwestycji, gdzie otrzymano potwierdzenie, ze jest to
w planach rządowych i jako inwestycja zapisana jest do realizacji. Ponadto wyjaśnił,
że podobna sytuacja jest z dokumentami jeżeli chodzi o obwodnicę Kamienia
Krajeńskiego. Dodał, że Kamień i Sępólno, pomimo ze są to dwa zadania fizycznie
różne, to w rarnach projektów rządowych to jest to jedno zadanie, budowa obwodnicy
Sępólna i Kamienia Krajeńskiego.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do zapytania zgłoszonego przez
wiceprzewodniczącą RM Annę Miczko dotyczącego, tego czy została obniżona wartość
zadania na przedszkole. Wyjaśnił, że wartość zadania to nadal 10 milionów zł,
natomiast została obniżona wnioskowana kwota dotacji na 7 milionów zŁ
Wnioskować można o 100% środków na dane zadanie, ale żaden samorząd nie uzyska
w takiej wysokości środków, więc zmieniono na 7 milionów ZŁ Wniosek do drugiego
konkursu mozna było składać do 28 grudnia i Gmina }iczy, że teraz jakiekolwiek
wsparcie otrzyma, odpowiednie do kosztów tego zadania. Ponadto Burmistrz
wyjaśniał, że kwota 10 milionów zł to nie tylko wybudowanie przedszkola ale jego
kompleksowe wyposażenie i zagospodarowanie otoczenia łącznie z parkingarni po
dwóch stronach ulicy. Nadmienił, że Gmina Mrocza realizuje budowę przedszkola,
której koszt wynosi 10,5 miliona zł, w Gminie Nowe nad Wisłą wybudowano
przedszkole za 12 milionów zł, z tego wynika, że projekt Gminy Sępólno nie odbiega
od faktycznych realnych kosztów. Doda?ł, że ostateczny koszt budowy przedszkola
będzie wynikał z przetargu, który Gmina ogłosi i z wyłonienia wykonawcy, który
zaoferuje kwotę za jaJ wykona całe zadanie. Jeszcze raz podkreślił, że nie chodzi o
sam budynek lecz o całą infrastrukturę i otoczenie.

Ponadto Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do kolejnego pytania
wiceprzewodniczącej RM Anny Miczko dotyczącego konkursu na wyłonienie odbiorcy
i zagospodarowania odpadów komunalnych na terenie naszej Gminy. Wskazał, ze jest
jedna oferta Zakładu Gospodarki Komunalnej i opiewa ona na kwotę 4 milionów 35
tysięcy zł. nie wskazując złotówek.

Przewodniczący RM zapytał, czy są jeszcze pytania do sprawozdania Burmistrza
Sępólna Krajeńskiego.

Więcej pytań nie było, wobec tego Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł
do kolejnego według porządku obrad.

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowal że informacja została wysłana
do wiadomości radnych za pośrednictwem poczty elektronicznej, dlatego będzie ona
stanowiła załącznik do protokołu i nie zostanie odczytana.

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do informacji.

Nikt nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł
do kolejnego.

Ad. 5 Składanie interpelacji i zapytań przez radnych

Przewodniczący RM otvvorzyk punkt dotyczący składania interpelacji i zapytań przez
radnych. Poinformował, że przed sesją wpłynęło zapytanie radnego RM Antoniego
Dolnego w sprawie otrzymywanych promes przez Gminę. Pismo zostało odczytane i
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Następnie głos zabrał radny RM Leszek Kąkol, który zło0ł zapytanie, czy nasza
Gmina dostała jakieś pieniądze z Funduszu Inwestycji Lokalnych, bo jak wiemy rząd
w 70% Fundusz przeznaczył dla sarnorządów rządzonych przez PiS, a dotyczy to
kwoty 12 miliardów złotych. Pismo stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Nikt więcej nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i
przeszedł do następnego.

Ad. 6 Wolne wnioski i informacje

Wolne wnioski zło::li :

Głos zabrała radna RM Anna Miczko, która zapytała, czy wrócimy do tematu przej ścia
dla pieszych na Nowyrn Rynku. Po ostatniej kolizji zwrócił się do radnej RM Anny
Miczko pan znający się na tych sprawach, który wskazał jedną propozycję zrobienia
przejścia, żeby to nie kolidowało, żeby można było zabrać parkingi. W związku z tym,
że radna nie chciała omawiać tego tematu na sesji, zwróciła się z prośbą powrotu do
tematu i zajęcia się tym przez Komisję, na której przedstawi sprawę.

Radny RM Zdzisław Grzeca zło,$ł wniosek o przesyłanie radnym elektronicznie
wypracowanych wniosków przez komisje ze względu na Covid i trudności
przyjeżdżania do Urzędu. Dodał, że tak samo przesyłanie protokołów komisji całej
rady. Wskazał, że przesyłany jest protokół bez zalączników, a one też są wa?żne aby
radny mógł sobie przeczytać. W związlm z powyższym zło$ł wniosek o przesyyłanie
radnym załączników i wypracowanych wniosków na komisjach.

Następnie Przewodniczący RM przekazał następujące informację:
- do biura Rady wpłynęło pismo dotyczące przekazania do Prokuratora Rejonowego w
Tucholi odpowiedzi na pismo dot. rozważania dokonania zmian legislacyjnych w
uchwale Nr XVI/ 148/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Sępólno Kraj. na cele niezwiązane
z potrzebami zarządzania drogarni lub potrzebami ruchu. Nadmienił, że pismo zostalo
przekazane radnym pocztą elektroniczną dlatego nie będzie czytane. Pismo stanowi
załącznik nr 9 do protokołu.

- wpłynęło od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące
stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXV/224/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim z dnia 28 pa?żdziernika 2020r. w sprawie uchwalenia zmiany Studium
uwarunkowań i kierunków zagospoda?rowania przestrzennego miasta i gminy Sępólno
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Krajeńskie. Pismo zostało przekazane radnym pocztą elektroniczną. Pismo stanow'
załącznik nr 10 do protokołu.

Nikt więcej nie zło,$ł wniosków, więc Przewodniczący RM zamknął ten punkt
porządku obrad.

Ad. 7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021
rok

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowal, że radni plan pracy Rady Miejskiej
otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi i mieli możliwość zapoznania się z nim, a
ta?kże był omawiany na każdej Komisji. W związku z tym złożaył wniosek o
nieodczytywanie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok.

Do złożonego wniosku nikt nie miał uwag, w związku z tym Przewodniczący RM
zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku oraz poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Wniosek został przy5ęff, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Następnie zapytał, czy ma ktoś uwagi do planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2021 rok.

Nikt nie zabrał głosu, zatem Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie nad
przyjęciem planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 roku oraz
poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021
rok został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym jednogłośnie tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Plan pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok stanowi załącznik nr
13 do protokołu.

Ad. 8 Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na
2021 rok

Plan pracy Komisji Rady Miejskiej radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi.

Przewodniczący RM złoźaył wniosek o nieodczytywanie planów pracy Komisji Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok.

Do złożonego wniosku nikt nie miał uwag, w związku z tym Przewodniczący RM
zarządził głosowanie i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
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Wniosek został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z kaźdym radnym,
następującymi głosa?rni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

a) Komisji Rewizyjnej,

Przewodniczący RM poinformował, źe zgodnie z prz5r'3e;tym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok, będzie stanowił załącznik do
protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Radni uwag nie wnieśli, wobec powyższego Przewodniczący RM zamknął dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2021 rok został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym jednogłośnie tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok
stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2021 rok, będzie stanowił
załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej
Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Radni uwag nie wnieśli, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok został przyfy,ty, poprzez połączenie się zdalnie z
ka,żdym radnym jednogłośnie tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2021 rok stanowi załącznik nr 18 do protokołu.
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) Komisji Budżetu i Handlu,

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Budżetu i Handlu na 2021 rok, będzie stanowił załącznik
do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

ć'

Następnie zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Budżetu i Handlu.

Radni uwag nie wnieśli, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknJ dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2021 rok został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym jednogłośnie tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Plan pracy Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021
rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

d} Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego,.

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego na
2021 rok, będzie stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie
Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz
Porządku Publicznego.

Radni uwag nie wnieśli, wobec powyższego Przewodniczący RM zamknął dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku
Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok został przyjęty,
poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym jednogłośnie tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

e) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2021 rok, będzie
on stanowił zalącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.
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Następnie zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i
Zdrowia.

Radni uwag nie wnieśli, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok został przyjęty, poprzez połączenie się
zdalnie z ka?żdym radnym jednogłośnie tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2021 rok stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

o Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2021 rok,
będzie stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i
Ochrony Środowiska.

Radni uwag nie wnieśli, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska
Rady Miejskiej w S-ępólnie Krajeńskim na 2021 rok został przyjęty, poprzez połączenie
się zdalnie z każdym radnym jednogłośnie tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

g) Komisji 8tatutowej i Pomocy Społecznej

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej na 2021 rok, będzie
stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej .
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Radni uwag nie wnieśli, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2021 rok został przyjęty, poprzez połączenie się
zdalnie z ka?żdym radnym jednogłośnie tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2021 rok stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu porządku
obrad.

Ad. 9 Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Sępólno Krajenskie i budżet
Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 rok:

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji. Następnie poprosił Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
która uczestniczyła w obradach sesji zdalnie o przedstawienie projektu uchwały wraz
z autopoprawką, którą radni równiez otrzyrnali.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że projekt Wieloletniej Prognozy
Finansowej obejmuje lata 2020- 2032, zalozenia jakie zostały przyjęte na te lata
zostały zawarte w objaśnieniach do załącznika nr 1 w Wieloletniej Prognozie
Finansowej. Wyjaśniła, ze dotyczą one m.in. wskażników makroekonomicznych
przy5e;tych do opracowania budżetu państwa oraz analizy własnej budżetów z lat
poprzednich. Dodała, że spłaty zobowiązań finansowych ujętych w pozycji 5 dotyczą
zawartych umów finansowych oraz odsetek, które oszacowano na podstawie analizy
własnej. Pani Skarbnik wyjaśniła, że Prognoza dodatkowo zawiera dochody
majątkowe dotyczące przynajmniej 2021 roku wynikające z dofinansowa?ń z
Samorządowego Funduszu Dróg Samorządowych, Funduszu Covidowskiego,
Regionalnego Programu Operacyjnego oraz Prograrnu Rozwoju Obszarów Wiejskich
zrealizowanych w oparciu o podpisane umowy o dofinansowanie. Planowe wydatki
inwestycyjne dla przyjmowanego roku sta?nowią ponad 23o/o wydatków ogółem.
Następnie Pani Buchwald wyjaśniła, że załącznik nr 2 określa przedsięwzięcia, które
w większości realizowane są 5uz w roku bieżącym i dotyczą kontynuacji przyjętych
zadań inwestycyjnych.

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej został zaopiniowany przez Regionalną Izbę
Obrachunkową pozytywnie. Pani Skarbnik wskazała, że do projektu uchwaly
wprowadza się autopoprawki polegające na uszczegółowieniu dochodów w pozycjach
dodatkowych Wieloletniej Prognozy Finansowej i do wielkości określonych w
załączniku nr 1 do uchwały budżetowej tj. w pozycji dochodów, w związku z czym:
- punkt 1.1.4 otrzymuje brzmienie 22 397 972,00 zł,
- punkt 1.1.5 otrzymuje brzmienie 20 976 060,00 zł,
- punkt 1.2.2 otrzymuje brzmienie 12 457 558,00 Zl
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natomiast punkt 9.2, 9.2.1, 9.2.1.1 dotyczy uszczegółowienia dochodów
pochodzących z budżetu UE i wynosi 7 211299,00 zł, są to wielkości wynikające z
uchwały budżetowej.

Projekt budżetu został również omówiony na wspólnym posiedzeniu wszystkich
komisji stałych RM i zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.

b) uchwała Nr 15/WPF/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2020r. w sprawie opinii
o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy

Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że radni otrzymali kopię uchwały i mieli możliwość
zapoznać się z jej treścią, dlatego odczytana zostanie tylko jej sentencja.

Uchwała Nr 15/WPF/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2020r. w sprawie opinii o projekcie
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie
stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

c) opinia Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
dot. projektu uchwaly Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że opinię radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji.

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim odczytał opinię w/wym. Komisji do projektu uchwały Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Opinia Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwały Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

d) dyskusja

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu Przewodniczący RM zamknął ten podpunkt i
przeszedł do kolejnego porządku obrad.

e) podjęcie uchwa§ w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz poprosił o
odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólpo Krajeńskie została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z kaźdym radnym,
następującymi głosami tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 31 do protokołu.
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Uchwała Nr XXVII/241/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 32 do protokołu.

f) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2021 rok

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali z
zawiadomieniem o sesji. O przedstawienie projektu uchwały wraz z autopoprawką,
którą również radni otrzymali poprosił Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy.

Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że projekt budżetu na 2021 rok został opracowany
w oparciu o:
- przewidywa?ne wykonanie dochodów i wydatków na koniec 2020 roku,
- założony na 2021 rok wskaźnik wzrostu dochodów na poziomie 4'/o, wydatków
rzeczowych na poziomie 1 ,8'/o, wydatków na wynagrodzenia na poziomie 5o/o,
- przedstawione przez Ministerstwo Finansów wielkości planowanej subwencji,
- przedstawione przez Ministerstwo Finansów wielkości wynikające z udziału we
wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych,
- przedstawionych przez Kujawsko-Pomorski Urząd Wojewódzki wielkości dotacji
celowych przeznaczonych na realizację zada?ń zleconych,
- podpisane dotychczas umowy na realizację zadań z udziałem środków
zewnętrznych.
W związku z czym planowane na 2021 rok dochody wynoszą 89 120 000,OOzł,
planowane wydatki 94 708 200,00 zł, w tym wydatki majątkowe stanowiące ponad
23o/o wynoszą 22 058 446,00 zł zostały szczegółowo przedstawione w załączniku nr 3
do projektu uchwały. Deficyt stanowiący różnicę między planowanymi dochodami, a
wydatkarni wynosi 5 588 200,00 ZŁ Źródłem pokrycia deficytu planowanego jest
kredyt oraz po0czka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej. Następnie Pani Buchwald wyjaśniła, że w załączniku nr 4 przedstawiono
róvvnie'r, spłatę na 2021 rok naszych zobow'ązań finansowych w wysokości 1
358000,00 zł. Pozostałe załączniki szczegółowo przedstawiają wydatki na
poszczególne rodza3e zadań, w tym zadań zleconych do realizacji przez Gminę w
przyszłym roku.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że autopoprawka budżetu dotyczy uwzględnienia w części
normatywnej w art. 7 punktu 3 dotyczącego ustalenia limitu zobowiązań z tytułu
zaciągniętych kredytów i po0czek, przeznaczonych na pokrycie planowanego
deficytu w kwocie 5 588 200,OOzł. W związku z tym, że budżet na 2021 rok jest
budżetem deficytowym Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła uwagę na to, ze
dotacja dla OSP, która również jest organizacją pozarządową, poza uwzględnieniem
w załączniku nr 3 (tj. w załączniku inwestycyjnymi powinna również zostać
uwzględniona w załączniku nr 8 (tj. dotacje dla organizacji pozarządowych), chodzi o
dotacje na wkład własny do zakupu sarnochodu dla OSP. Dodatkowo w załączniku
nr 8 przesuwa się kwotę 22 000,00 zł z rozdziału 63095 do rozdziału 80195.

Projekt uchwały został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji
stałych RM i zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.

g) uchwała Nr 15/P/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2020 r. w sprawie opinii
o projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 rok

Przewodniczący RM poinformował, że radni otrzymali kopię uchwały i mieli możliwość
zapoznać się z jej treścią, dlatego odczytana zostanie tylko jej sentencja.

W
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Uchwała Nr 15/P/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2020 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały
budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 rok stanowi załącznik nr 33 do
protokołu.

h) uchwała Nr 13/Dpr/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 (nidnia 2020r. w sprawie opinii
o możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w
projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 rok

Przewodniczący RM poinformował, że radni otrzymali kopię uchwały i mieli możliwość
zapoznać się z jej treścią, dlatego odczytana zostanie tylko jej sentencja.

Uchwała Nr 13/Dpr/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2020r. w sprawie opinii o możliwości
sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie uchwały
budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 rok stanowi załącznik nr 34 do
protokołu.

i) opinia Komisji Budźetu i Handlu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
dot. projektu uchwały Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie

uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021r.

Przewodniczący RM poinformował, że opinię radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji,

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Bud?żetu i Handlu Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim odczytał opinię w/wym. Komisji do projektu uchwały Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021r.

Opinia Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwały Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2021r. stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

j) opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału w Sępólnie
Krajeńskim w sprawie projektu budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na

2021 rok

Przewodniczący RM poinformował, że radni otrzymali kopię opinii, następnie odczytał
treść opinii.

Pismo stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

k) dyskusja

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu Przewodniczący RM zamknął ten podpunkt i
przeszedł do kolejnego podpunktu porządku obrad.

l) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021 rok

Przewodniczący RM zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2021 rok oraz poprosił o
odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.
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W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym
następującymi głosarni, tj.:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załąrznik nr 37 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/242/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 yrndnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na
2021 rok stanowi załącznik nr 38 do p'rotokołu.

Po odczytaniu wyników głosowania Przewodniczący RM zwrócił się do Pana
Burmistrza, Pani Skarbnik i radnych Rady Miejskiej informując o realizowaniu
budżetu na 2021 rok, który jest trudny ale wspólnie będzie zrealizowany.

Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ucbwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2020 rok

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Wskazała, że
zmiana projektu budżetu dotyczy zmniejszenia wydatków i dochodów o kwotę
480366,16 zł. Zmiany podyktowane są głównie zmianami porządkowymi,
wynikającymi z zamknięcia 2020 roku. Dotyczą one głównie uporządkoęania
podatku VAT na poziomie planu dotyczącego rozliczenia kanalizacji na terenie miasta,
uzupełnienia planu na zabezpieczenie zobowiązań wynikających z gospodarki
odpadami o 500.000,00 zł, wprowadzenie do projektu budżetu reze? subwencji w
wysokości 58 000,00 zł oraz porządkowaniem dochodów podatkowych, głównie
własnych wynikających z deklaracji podatkowych na 30 listopada.

Projekt budźetu został przedstawiony na Komisji Budżetu i Handlu RM i
zaopiniowany został pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwa?ły.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2020 rok została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, następującymi głosarni:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

za -

Uchwała Nr XXVII/243/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2020 rok stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

b} zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa
oraz wyznaczenia inkasentów
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Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Wskazała, że
zmiana uchwały związana jest ze zmianą sołtysa na terenie Sołectwa Wiśniewa i
wskazaniem go imiennie jako nowego inkasenta.

Projekt uchwały zosta?ł przedstawiony na Komisji Budżetu i Handlu i zaopiniowany
p o zy tywn i e.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa
ora?z wyznaczenia inkasentów została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z
każdym radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/244/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 7rudnia 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w
drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów stanowi załącznik nr 42 do
protokołu.

c) wyróżnień i nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe
Przewodniczący RM poinformował, źe projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji. Poprosił Panią Annę Sotkiewicz-Tumanik Kierownika
Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie, o
przedstawienie projektu uchwały.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwo'3u
Gospodarczego wyjaśniła, źe w uchwale zostaly zmienione zapisy, które zostały
wypracowa?ne na komisji, czyli w § 3 dodano 1) tytuł dla sportowca roku w kategorii
junior, 2) tytuł dla sportowca roku w kategorii senior, dodano ustęp 2. ,,Do kategorii
junior zalicza się dzieci i młodzieź do 19 roku życia - decyduje rok urodzenia".
Wyjaśniła także, że został uszczegółowiony § 6 w zakresie zgłaszania kandydatów do
wyróźnień i nagród, gdzie zgłaszać moze min. 3 radnych RM w Sępólnie Krajeńskim.

Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Os;wiaty, Kultury, Sportu i Zdrowia
RM i został zaopiniowana pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pyta?nia do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie za'br:'t głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
Uchwała w sprawie wyróżnień i nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki
sportowe została przy5ęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosami:
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za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chw'li głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/245/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie wyróżnień i nagród dla osób fizycznych za
osiągnięte wyniki sportowe stanowi załącznik nr 44 do protokołu.

d) uchwalenia ,, Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024"

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego przedstawiła projekt uchwaly. Wyjaśniła, że wieloletni plan został
przygotowany przez Zakład Gospodarki Komunalnej, a szczegółowo omówiony był
przez Pana Dariusza Krakowiaka na posiedzeniach dwóch komisji. Plan został
opracowany na lata 2021-2024, został on omówiony i uzyskał pozytywną opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM, a także Kpmisji
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM za?rządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie uchwalenia ,, Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024" została przyjęta,
poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym, następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 45 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/246/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia ,, Wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata
2021-2024" stanowi załącznik nr 46 do protokołu.

e) przyjęcia ,,Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy
Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2027"

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Izabela Fróhlke Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, która uczestniczyła w
sesji zdalnie odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Nadmieniła, ze w
Strategii został uwzględniony zakres problematyki społecznej, który ma swoje żródło
W regulacjach normatywnych. W przedstaw'onym kontekście planowaniem
strategicznym objęto następujące obszary:
-wsparcie rodziny,
-wsparcie osób niepełnosprawnych,
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-profilaktyka i rozwiązywanie problemów uzależnień od substancji psychoaktywnych,
-przeciwdziałanie przemocy w rodzinie,
-aktywnosć i integracja seniorów,
-promocja zatrudnienia, reintegracja zawodowa i społeczna osób podlegających
wykluczeniu społecznemu,
-wsparcie osób z problemem ubóstwa,
-przestępczoŚĆ,
-rewitalizacja społeczna.

Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej RM
w Sępólnie Krajeńskim i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwa§ oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
Uchwała w sprawie przyjęcia ,,Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla
Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2027" została przyjęta, poprzez połączenie
się zdalnie z każdym radnym, następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 47 do protokołu.

Uchw.ała Nr XXVII/247/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia ,,Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2027" stanowi
załącznik nr 48 do protokołu.

f) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy, który uczestniczył w sesji zdalnie odczytał
projekt uchwały.

Wskazał, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska RM, Komisję Gospodarki Komunalnej
oraz Porządlaa Publicznego RM oraz Zarząd Powiatu w Sępólnie Krajeńskim.

Sekretarz Gminy zwrócił się z prośbą o wniesienie autopoprawki do projektu
uchwały, którą radni również otrzymali, polegającą na:

1) w załączniku nr 1 do uchwały w tabeli określającej ,,Wykaz dróg- do zaliczenia
kategorii dróg publicznych" dodaje się po liczbie porządkowej6 nowy wiersz w
brzmieniu:"

7 Trzciany od drogi wojewódzkiej 1200 dz.nr 187 obrębTrzciany gm.
241 do Małej Cerkwicy i i Sępólno Krajeńskie

2) w załączniku nr 2 do uchwały określającym szczegółowe połoźenie i przebieg
dróg wymienionych w załączniku nr 1 dodaje się po ust. 6 ust. 7 w brzmieniu:
,,7.Trzciany od drogi wojewódzkiej 241 do Małej Cerkwicy".
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Dodał, że w tym miejscu zostaje dołączona mapka, którą radni otrzymali.

3) w uzasadnieniu do projektu uchwały w ostatnim zdaniu dodaje się numer
uchwały Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim tj.: 44 / 139 / 2020 z dnia 22
grudnia 2020r. w sprawie opinii dotyczącej zaliczenia niektórych dróg w gminie
Sępólno Kraj. do kategorii dróg gminnych.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych została przyjęta,
poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym, następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załąrznik nr 49 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/248/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych
stanowi załącznik nr 50 do protokołu.

g) zasad i trybu wynajmowania lokali użytkowych stanowiących własność
Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali vvraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwaly został przedstawiony na Komisji Gospodarki Komunalnej oraz
Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt więcej nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głoso'wanie
nad projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowa?nia odnotować w protokole
sesji.

Uchwała w sprawie zasad i trybu wynajmowania lokali użytkowych stanowiących
własność gminy Sępólno Krajeńskie została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z
każdym radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/249/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie zasad i trybu wynajmowania lokali użytkowych
stanowiących własność gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 52 do
protokołu.
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h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i przechodu przez
nieruchomość stanowiącą własnoś5 Gminy Sępólno Krajeńskie dz. nr 9/22

obręb Sikorz

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przemodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyra,żenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i
przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Sępólno Krajeńskie dz.
nr 9/22 obręb Sikorz została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 53 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/250/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności
przejazdu i przechodu przez nieruchomoś5 stanowiącą w4asnoś5 Gminy Sępólno
Krajeńskie dz. nr 9 /22 obręb Sikorz stanowi załącznik nr 54 do protokołu.

i) wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego gruntów
niezabudowanych położonych w Sępólnie Krajeńskim, Kawlach oraz

Sikorzu stanowiących własnoś5 Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zapytal czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy u,?tkowania wieczystego
gruntów niezabudowanych położonych w Sępólnie Krajeńskim, Kawlach oraz Sikorzu
stanowiących własność Gminy Sępólno Krajeńskie została przyjęta, poprzez
połączenie się zdalnie z każdym radnyrn, następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
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W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 55 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/251/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na rozwiąyanie umowy
użytkowania wieczystego yrnntów niezabudowanych położonych w Sępólnie
Krajeńskim, Kawlach oraz Sikorzu stanowiących własnoś5 Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 56 do protokołu.

j} wyrażenia zgody na zawarrie umowy użyczenia nieruchomości gruntowej
na okres 10 lat w Dziechowie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy u,$czenia nieruchomości
gruntowej na okres 10 lat w Dziechowie została przyjęta, poprzez połączenie się
zdalnie z każdym radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 57 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/252/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 yrudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia
nieruchomości grimtowei na okres 10 lat w Dziechowie stanowi załącznik nr 58
do protokom.

k) przyjęcia ,,Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię
elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2020-

2035"

Przewodniczący RM poinformowal że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji. W sesji zdalnej nadal uczestniczy Pan Dariusz Wojtania
Sekretarz Gminy, który przedstawi projekt uchwały.

Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został zatwierdzony przez Komisję Gospodarki Komunalnej oraz
Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim i Komisj(: Rolnictwa, Leśnictwa i
Ochrony Środowiska RM w Sępólnie Krajeńskim.
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Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyjęcia ,,Projektu załozej's do planu zaopatrzenia w ciepło,
energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2020-2035"
została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym, następującymi
głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 59 do protokołu.

Uchwała Nr XXVII/253/2020 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia ,,Projektu założeń do planu zaopatrzenia
w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Sępólno Krajeńskie na
lata 2020-2035" stanowi załącznik nr 60 do protokołu.

Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 11 0dpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodnźczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji

Przewodniczący RM poinformował, że wpłynęła odpowiedż na interpelację radnego
RM Antoniego Dolnego złożoną przed sesją w miesiącu listopadzie. Radni otrzymali
treść odpowiedzi, jest ona również zamieszczona na stronie internetowej Gminy
Sępólno Krajeńskie oraz na stronie BIP, w zwia7,?m z tyrn treść pisma nie będzie
odczytana. Kserokopia odpowiedzi stanowi załącznik nr 61 do protokołu.

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM wskazal, że na dzisiejsze zapytanie
złożone przez radnego RM Antoniego Dolnego zostanie udzielona odpowiedż przez
Pana Burmistrza Sępólna Krajeńskiego w ustawowym terminie.

Następnie Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 12 0dpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządku obrad oraz poprosił Pana
Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielenie
odpowiedzi na wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji lub wskazanie pracowników do
udzielenia odpowiedzi.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odpowiedział na wniosek radnej RM Anny Miczko
odnośnie przejścia na Nowym Rynlcu i powrotu do ponownego rozpatrzenia tego
tematu. Wskazał, że jeżeli jest nowe rozwiązanie to trzeba się tym zająć. Szczegóły
nale,$ przedstawić na komisji branżowej, a potem wydać stosowne opinie na temat
tego wniosku.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego udzielił odpowiedzi na wniosek złożony
przez radnego RM Zdzisława Grzecę dotyczący przesyłania elektronicznego wniosków
z komisji. Stwierdzil źe nie powinno być żadnego problemu, tyrn bardziej że 5est
mocne uzasadnienie pandemii. Poinformował, że część pracowników Urzędu jest w
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izolacji lub na urlopach, by nie doprowadzić do niepotrzebnych kontaktów.
Podkreślił, że wniosek jest jak najbardziej akceptowalny i spróbujemy go zrealizować.
Zwrócił się do Sekreta?rza o zajęcie się tym wnioskiem.

Następnie Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego podziękował
przegłosowanie jednogłośne budżetu na rok 2021. Wyjaśnił, że jest to bardzo

stresujące dla każdego sarnorządowca, czy radni zaa?kceptują budżet, w jakiej formie
oraz co się stanie w przyszłym roku. Dodał, że dzisiaj można spokojnie patrzeć na
przyszły rok, bo budżet Gmina Sępólno Krajeńskie ma. Jest to budżet szczególny, bo
pierwszy raz z deficytem i będzie on bardzo arnbitnym budżetem i wszyscy razem z
udziałem całej Rady będziemy go realizować. Nadmienii że budżet jeszcze
niejednokrotnie się zmieni, bo wszyscy mają świadomość, że czekamy na
rozstrzygnięcie co do pozyskania przez Gminę Sępólno Krajeńskie dodatkowych
środków, chociażby na przedszkole, które jest bardzo potrzebne naszej Gminie.

Na zakończenie stwierdził, że koniec roku jest okazją do pewnych podsumowań, ale
szczegółowe podsumowanie będzie na sesji absolutoryjnej, gdzie będzie
przedstawiony raport o stanie Gminy i informacje za miniony rok. W tym momencie
podziękował wszystkim radnym, Przewodniczącemu Rady, przewodniczącym
poszczególnych komisji, wszystkim sołtysom i przewodniczącym zarządów osiedli za
podejmowanie się trudnych opinii i spraw, które zgłaszają mieszka?ńcy. Podkreślił, że
ta współpraca jest dobra i cieszy się, że mimo trudności pandemicznych udało się
zrealizować wiele zadań inwestycyjnych oraz dobrze zadziałać jeżeli chodzi o pomoc
mieszkańcom. Podziękowania skierowal także do współpracowników, dyrektorów
poszczególnych instytucji, jednostek, pracowników urzędu na czele z Zastępcą
Burmistrza, Skarbnikiem, Sekretarzem, talie kierownikom i pracownikom
merytorycznym, a także Pani Mecenas za obsługę prawną.

Następnie Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wszystkim
uczestniczącym w sesji oraz mieszkańcom Gminy zło,$ł $czenia szczęśliwego nowego
roku, a przede wszystkim dużo zdrowia, jak najmniej zachorowań oraz szybkiego
powrotu do normalności, abyśmy mogli się zdrowiem i szczęściem normalnie cieszyć.

Ponadto Przewodniczący RM poinformowa?ł, że wpłynęło pismo w sprawie wniosku
złożonego przez radnego RM Artura Juhnke dotyczące umieszczenia na chodnikach
przed przejściem dla pieszych hasła ,,Odłóż smartfona- roze5rz5r5 się". Wyjaśnił, że
pismo zostało skierowane do zarządców dróg o wyra?żenie zgody na zamieszczenie
takiego hasła i oczekujemy na odpowiedzi. Pismo stanowi załącznik nr 62 do
protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do udzielonych odpowiedzi. Pytań nie
było, wobec tego zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

za

Ad. 13 Zakończenie sesji

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w
imieniu radnych i własnym podziękował za życzenia wigilijno-noworoczne nadesłane
do Rady Miejskiej. Ponadto wskazał, źe rok 2020 dobiega końca, rok szczególnie
zdominowany przez koronawirusa COVID-19. Jego działania miały szczególny wpływy
na stan zdrowia i walkę z jego skutkarni, na działalność gospodarczą w naszej Gminie.
Ta bardzo trudna i do tej pory nieznana sytuacja pokazała, że w takich chwilach
potrafimy się wspierać, podejmować wspólne ważne decyzje. Przewodniczący RM
podziękował Panu Burmistrzowi i wszystkim, z którymi rozwiązywane były trudne
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problemy i podejmowane ważne decyzje. Podziękował za wyrozumiałość, wsparcie i
pomoc w minimalizowaniu skutków zakażeń koronawirusem. Podziękowania
skierował do służb medycznych, mundurowych, pracowników Ośrodka Pomocy
Społecznej i osób mających bezpośredni kontakt z ludżmi zarażonymi
koronawirusem, ludźmi starszymi, sarnotnymi i chorymi. Tym wszystkim
podziękował za heroizm podczas wykonywania swoich obowiązków służbowych
naraźając bezpośrednio swoje życie i zdrowie rodziny. Na zakończenie wszystkim
uczestniczącym w zdalnej sesji RM oraz oglądających obrady w mediach zło,$ł
?czenia noworoczne, przede wszystkim zdrowia, optymizmu, wytrwałości oraz
radości z ka?żdego dnia.

Następnie Przewodniczący RM, w związku z wyczerpaniem porządku obrad
podziękował za udział w zdalnej sesji. Sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
zamknął o godzinie 12:12 wypowiadając słowa ,,Zarnykam XXVII sesję Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim".

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 19 stycznia 2021r.

Obraa,om p' 'O iczył:

Przewodmcz'ący .?dy Mie) skie.l
inż. Fran'Ń=szek Lesinski

Protokołowała:

m.(fiffk
mgr Mirena Frosina

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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